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Schriftelijke vragen
Onderwerp : Lobby bij provincie en rijk
Indiener(s) : Judith Logtens (VVD) 
Datum : 7 maart 2023
Portefeuillehouder : Burgemeester Marieke Moorman
Nummer vragen : RIS 2023-V-21

Inleiding
In de Gelderlander van 3 maart jl. vinden we onderstaande artikelen. 

De laatste paragraaf van het eerste artikel refereert aan een betere oost-west 
verbinding, geopperd door Karel van Soest. Ook de VVD maakt zich hier al jaren hard 
voor.
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Het tweede artikel geeft het volgende citaat: ‘als je wilt groeien moet je wel goed 
bereikbaar zijn’.
In het artikel wordt omschreven dat het voor middelgrote steden in de praktijk  vaak 
lastiger is om bepaalde zaken uit het vuur te slepen. Daarom trekken ze samen op.
Het lijkt de VVD Land van Cuijk een goede zaak om samen met deze gemeenten op te 
trekken. Wij zijn per slot van rekening de grootste gemeente van Brabant.

Vraag 1
Heeft het college gesprekken gehad om mee op te trekken met de M7-gemeenten?

Vraag 2
Zo ja, wat is de uitkomst van deze gesprekken?
Zo nee, bent u van plan om naar aanleiding van deze ontwikkelingen snel de 
gesprekken te openen met de M7-gemeenten?


